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TRENČIANSKY SAMOSPRÁVNY KRAJ 

K dolnej stanici 7282/20A, 911 01 Trenčín 

 

Zápisnica 

z XV. zasadnutia Komisie školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, konaného dňa 04. marca 2020 v priestoroch 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, K dolnej stanici 7282/20A, Trenčín, zasadacia 

miestnosť č. 524 
 

Prítomní: 

- podľa prezenčnej listiny (spolu 8)        

- ospravedlnení: Ing. Juraj Hort; Roman Hvizdák; MUDr. Peter Daňo    

- neospravedlnený: Bc. Tomáš Vaňo  

- hostia: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK; Ing. Marek Briestenský – poverený 

riadením Úradu TSK; Ing. Daniela Hilčíková – vedúca Odboru školstva a kultúry;                

Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania; 

Ing. Peter Biel – referent oddelenia stratégie regionálneho rozvoja a implementácie 

projektov   

- tajomník: Ing. Tomáš Tadlánek  

 

Program: 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Aktuálne informácie Odboru školstva a kultúry TSK  

3. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK  

a) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčianskeho samosprávneho kraja 

do správy Strednej priemyselnej školy stavebnej Emila Belluša, Staničná 4, Trenčín   

4. Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám organizácií v zriaďovateľskej 

pôsobnosti TSK  

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 10 k Zriaďovacej listine Jazykovej školy, 1. mája 2, 

Trenčín, so sídlom 1. mája 2, 911 01 Trenčín  

5. Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu „Inšpirovaní Európou“ v rámci 

programu Erasmus+ realizovanému Gymnáziom, Komenského 2/1074, Partizánske  

6. Návrh na zaradenie školského zariadenia s názvom Školská jedáleň, Pod Sokolicami 14, 

Trenčín ako súčasť Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín do siete škôl 

a školských zariadení SR   

7. Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK  

a)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Jazykovej škole, 1. mája 2, 

Trenčín, so sídlom 1. mája 2, 911 01 Trenčín  

b)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole, 

Lipová 8, Handlová, so sídlom Lipová 8, 972 51 Handlová  

c)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej priemyselnej škole, 

Obrancov mieru 343/1, Dubnica nad Váhom, so sídlom Obrancov mieru 343/1, 018 41 

Dubnica nad Váhom  

d)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole, 

Športová 675, Stará Turá, so sídlom Športová 675, 916 01 Stará Turá  

8. Zmena Uznesenia číslo 296/2019 zo zasadnutia Zastupiteľstva TSK zo dňa 6. mája 2019 

– Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci 

IROP 2014-2020 s názvom „Obslúžime aj anglického kráľa – škola, ktorá teóriu s praxou 

spája“ (SOŠ OaS Trenčín)  
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9. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho 

samosprávneho kraja za II. polrok 2019  

10. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja za rok 2019/príloha č. 1  

11. Rôzne – Diskusia  

12. Návrh na uznesenie  

13. Záver  

 

 

K bodu 1 

Otvorenie 
 

Zasadnutie komisie privítaním členov komisie a hostí otvoril predseda Komisie školstva, 

kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja (ďalej len 

„komisia“).  Keďže nikto z prítomných členov nemal pripomienky alebo doplňujúce návrhy 

k obdržanému programu zasadnutia komisie, Ing. Richard Takáč skonštatoval, že komisia sa 

bude riadiť uvedeným programom.  

 

K bodu 2 

Aktuálne informácie Odboru školstva a kultúry TSK 
 

Ing. Daniela Hilčíková - predniesla stručné informácie z Odboru školstva a kultúry:  

- na poslednej komisii v januári som informovala, že sa zúčastníme na rokovaniach na 

MŠVVaŠ SR k žiadostiam o preskúmanie určenia počtu žiakov prvých ročníkov 

stredných škôl pre školský rok 2020/2021; záver rokovaní bol, že MŠVVaŠ SR nami 

určené počty žiakov zvýšilo o 41; ukazuje sa, že systém určovania počtu žiakov na 

konkrétne študijné a učebné odbory má určitý svoj význam, vyhláška nie je ešte 

celkom dokonalá, pracujeme na určitých úpravách vyhlášky v rámci školskej sekcie 

SK8 a tieto pripomienky budeme opäť predkladať na MŠVVaŠ SR;   

- jednou z priorít pre rok 2020 je kvalita stredných škôl, v tejto oblasti v januári bolo 

podpísané memorandum o spolupráci Trenčianskeho samosprávneho kraja so ŠIOV-

om, v spolupráci s touto inštitúciou zavádzame systém manažérstva kvality na 

všetkých stredných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho 

samosprávneho kraja, rozhodli sme sa pre metodiku „peer review“, ktorá pozostáva zo 

4 fáz:  

 vypracovanie sebahodnotiacich správ školami (termín: do konca apríla),  

 návšteva externých hodnotiteľov na príslušných školách  

 príprava hodnotiacich správ externými hodnotiteľmi s odporúčaniami na zlepšenie 
príslušných oblastí v riadení a správe škôl  

 prijatie konkrétnych opatrení na zlepšenie v odporúčaných oblastiach podľa výsledkov 
externých hodnotiteľov; 

- systém hodnotenia je jedným z pilierov celého projektu „HOM“ – hodnotenie-

odmeňovanie-motivácia; odmeňovanie (chceme nastaviť systém odmeňovania 

manažmentu škôl, učiteľov, žiakov) a motivácia (výsledný efekt prvých 2 fáz);   

- rozpočet pre rok 2020 – MŠVVaŠ SR neupravovalo normatívy pre jednotlivé typy 

škôl, bola riešená len valorizácia tarifných platov od januára, došlo ku kráteniu 

mzdového normatívu na základe zníženia koeficientu kvalifikačnej štruktúry, budeme 

to riešiť v rámci školskej sekcie SK8 a opäť budeme predkladať požiadavku na 

MŠVVaŠ SR; 

- pri rozpise rozpočtu normatívnych finančných prostriedkov na rok 2020 pre stredné 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja sme uplatnili 
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systém viazania finančných prostriedkov, tento systém sa nám osvedčil aj 

v predchádzajúcich rokoch, v rámci možností, ktoré nám dáva zákon o financovaní 

škôl viažeme 5% z osobných nákladov a 10% z prevádzkových nákladov, žiadnym 

spôsobom neohrozujeme činnosť škôl, ale táto rezerva je potrebná na vykrytie 

zníženia rozpočtu z dôvodu poklesu počtu žiakov v septembri, z týchto finančných 

prostriedkov dokážeme riešiť nepredvídané a mimoriadne situácie, havarijné stavy 

a pod.; 

- v oblasti kultúry prebieha tento týždeň „Týždeň slovenských knižníc“, prezentujú sa aj 

naše knižnice v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja; 

k havárii vo Verejnej knižnici Michala Rešetku v Trenčíne je momentálne stav 

odstraňovania nedostatkov v uspokojivom stave, boli natiahnuté omietky, maľuje sa, 

vysúšajú sa priestory, termín odstránenia nedostatkov uložený RÚVZ SR je stanovený 

do konca marca a tento termín je reálny na splnenie.    

 

RNDr. Viera Beňová – chcem sa poďakovať za odpoveď na moju interpeláciu.  

Ing. Pavol Bagin – je dobré, že sa začína kraj zameriavať aj na kvalitu stredných škôl; keď sa 

budú pripomienkovať v rámci SK8 vyššie spomenuté veci, chcem apelovať aj na nápravu 

Nariadenia vlády SR č. 201/2019 Z.z. o priamej výchovno-vzdelávacej činnosti, toto 

nariadenie zasiahlo do organizačných štruktúr škôl, stále nie je doriešená otázka zástupcov 

gymnázií - ak chceme kvalitu na gymnáziu a je tam počet žiakov nad 500, je nemysliteľné, 

aby tam bol len jeden zástupca, nie je to efektívne ani z hľadiska riadenia, ani z hľadiska 

kontroly.   

Ing. Daniela Hilčíková – toto nariadenie o miere vyučovacej povinnosti vôbec nezrušilo viac 

zástupcov na gymnáziách (na veľkých gymnáziách môžu byť aj dvaja alebo traja), len je 

rozdiel v určovaní miery vyučovacej povinnosti, do miery vyučovacej povinnosti sa im 

nepočítajú všetky triedy.  

Ing. Juraj Maláň – mám 2 otázky:  

1. čo sa týka duálu, stále kraj tlačí na to, aby tam bolo čo najviac žiakov, tak ako sme na tom 

oproti minulému školskému roku, ako sme na tom v porovnaní s ostatnými krajmi?  

2. sklárstvo v Lednických Rovniach - otvára sa tam trieda alebo je to úplne ukončené? Je 

záujem žiakov o tento odbor?  

Ing. Daniela Hilčíková:  

1. Trenčiansky samosprávny kraj je stále lídrom v zavádzaní systému duálneho vzdelávania, 

piaty rok máme najvyšší počet žiakov v systéme duálneho vzdelávania, konkrétne teraz máme 

zapojených 1 143 žiakov, zaviedol sa aj spravodlivý systém  určovania počtu žiakov k 

celkovému počtu žiakov na stredných odborných školách (zaviedol sa ukazovateľ - 

percentuálny podiel žiakov v systéme duálneho vzdelávania k celkovému počtu žiakov na 

stredných odborných školách), stále sme v systéme duálneho vzdelávania na prvom mieste, 

každým rokom sa počet žiakov zapojených do systému duálneho vzdelávania navyšuje, 

systém v našom kraji je dobre naštartovaný, prispeli k tomu všetky opatrenia, ktoré sa robili 

na začiatku, úspešná spolupráca so zamestnávateľmi, podpisovanie memoránd o spolupráci s 

týmito zamestnávateľmi, podpora základných škôl, informovanosť základných škôl o systéme 

duálneho vzdelávania, všetky aktivity ako výstava Stredoškolák, propagácia odborného 

vzdelávania všetkými dostupnými spôsobmi, systém duálneho vzdelávania si pochvaľujú aj 

zamestnávatelia.  

2. v rámci už teraz Spojenej školy v Púchove máme organizačnú zložku SOŠ sklárska a pre 

túto organizačnú zložku sme v pláne výkonov určili podľa požiadaviek zamestnávateľov 

mechanikov-nastavovačov, technika sklárskej výroby, operátora sklárskej výroby, výtvarné 

spracovanie skla - štruktúra odborov ako bola na bývalej sklárskej škole sa len preklopila do 

spojenej školy, konkrétne do jej organizačnej zložky, naďalej podporujeme a propagujeme 
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tieto sklárske odbory nielen v rámci nášho kraja, ale v rámci celého Slovenska. Nie je tam 

nejaký obrovský záujem, lebo tam ani obrovský záujem nikdy nebol, napr. v prípade 

mechanikov-nastavovačov sme rozpísali 15 žiakov a tých by sme mohli naplniť, do ostatných 

sú to jednociferné čísla, ale cca 4-5 žiakov do každého z nich by bolo možné zobrať. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – chcem sa spýtať na výmenu okien na SOŠ J. A. Baťu v 

Partizánskom, tie finančné prostriedky na školu prišli, údajne sa čaká na verejné obstarávanie, 

ak sa tie peniaze neminú do konca marca, budú sa musieť dať zo štátneho rozpočtu. 

Ing. Marek Briestenský – je to na kontrole, malo by sa to dnes spustiť, do konca mesiaca to 

bude zrealizované.  

doc. PaedDr. Jozef Božik , PhD. -  je na odbore školstva a kultúry žiadosť o vytvorenie 

cirkevnej strednej školy v Partizánskom, aj s priestorovými kapacitami a odbormi, ktoré by 

chceli otvoriť?  

Ing. Daniela Hilčíková – žiadosť tu je, plánujeme ju predložiť do Krajskej rady pre odborné 

vzdelávanie a prípravu, pretože musí tam byť stanovisko Krajskej rady pre odborné 

vzdelávanie a prípravu; žiaľ, v žiadosti vôbec nie je definované, v akých priestoroch by táto 

škola mala fungovať, sú tam predkladané také odbory, ktoré my máme zastúpené v sieti v 

rámci regiónu, pretože je tam spomenutá mechatronika, elektrotechnika, vychovávateľstvo, 

pedagogický asistent, takže dovolím si povedať, že v rámci Krajskej rady pre odborné 

vzdelávanie a prípravu s tým určite nebudeme súhlasiť.  

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – mne bola pôvodne prezentovaná myšlienka novej školy, 

ktorá bude päťročná, špeciálna, so zameraním na digitálne technológie s tým, že bude formou 

kampusu, tzn. všetci budú musieť byť na internáte (dokonca aj tí, ktorí by mali trvalý pobyt v 

Partizánskom), bolo by to niečo jedinečné a celoslovenské, za týchto prvotných informácií 

som túto myšlienku podporil. Ale ak je to takto a má to byť klasická štvorročná škola s 

odbormi, ktoré tu už máme, tak by to spôsobilo narušenie nášho gymnázia a strednej odbornej 

školy a s tým nemôžem súhlasiť. Ak mne bolo povedané jedno a na samosprávny kraj bolo 

predložené niečo iné, tak to nepovažujem za férové.    

Ing. Daniela Hilčíková – principiálne samosprávne kraje optimalizujú sieť škôl úmerne k 

počtu žiakov a na tie uvoľnené priestory potom prichádzajú cirkevné a súkromné školy, tento 

systém z úrovne MŠVVaŠ SR nie je vôbec regulovaný.  

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – ja nie som členom Krajskej rady pre odborné vzdelávanie 

a prípravu, preto som využil tento priestor a snažil sa získať stanovisko vedúcej odboru 

školstva a kultúry k tejto žiadosti, takže sa chcem poďakovať.  

Ing. Mária Hajšová, PhD. – kto potom určuje, v akých odboroch môžu žiaci na takýchto 

školách študovať?  

Ing. Daniela Hilčíková – my ako kraj dávame stanovisko, sieť spravuje MŠVVaŠ SR, ktoré 

dáva povolenia aj na študijné odbory, ale už aj v minulosti sa stalo, že MŠVVaŠ SR zaradilo 

do siete odbory, ku ktorým sme dali negatívne stanovisko.  

Ing. Miloš Mičega – dostal som žiadosť od riaditeľky súkromnej vysokej školy v Trenčíne, či 

Trenčiansky samosprávny kraj nemá voľné priestory na svojich školách, v ktorých by táto 

škola, konkrétne City University v Trenčíne, mohla od nového školského roka na určitú dobu, 

cca 2 roky, pôsobiť - mali by záujem o 2 triedy na výučbu a jednu kanceláriu, ponúkajú k 

tomu aj bonus v podobe kníh, ktoré v rámci sťahovania budú dávať preč.   

Ing. Daniela Hilčíková – vieme to zistiť, nakoľko niektoré naše školy v Trenčíne 

prenajímajú svoje voľné priestory, napr. SOŠ Trenčín alebo ešte skôr na Strednej športovej 

škole v Trenčíne, odkiaľ bude odchádzať Súkromné gymnázium Futurum a tam budú dve 

voľné poschodia. Preveríme a podáme informáciu.  
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K bodu 3 

Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK 

 

a) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčianskeho samosprávneho kraja 

do správy Strednej priemyselnej školy stavebnej Emila Belluša, Staničná 4, Trenčín  

 

Mgr. Tomáš Baláž – predniesol návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku 

Trenčianskeho samosprávneho kraja do správy Strednej priemyselnej školy stavebnej Emila 

Belluša, Staničná 4, Trenčín:  

- ide o zverenie dlhodobého hmotného majetku spočívajúce v technickom zhodnotení 

majetku Trenčianskeho samosprávneho kraja v rámci investičnej akcie „Komplexné 

riešenie školského areálu Trenčín-Zámostie - 1. etapa – SOŠ stavebná E. B. Trenčín 

(Študentský kampus)“, ktoré po kolaudačnom rozhodnutí a súhlasnom stanovisku 

Slovenskej inovačnej a energetickej agentúry je možné zveriť do správy školy; 

- nakoľko hodnota zverovaného majetku je nad 700 000 EUR, musí o zverení 

rozhodnúť Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja.   

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„zverenie majetku Trenčianskeho samosprávneho kraja:  

 

- dlhodobý hmotný majetok: navýšenie hodnoty majetku Trenčianskeho samosprávneho 
kraja, čo predstavuje cenu technického zhodnotenia majetku Trenčianskeho 

samosprávneho kraja v správe organizácie vykonané po zrealizovaní investičnej akcie,  

inv. č. 021-297 „Komplexné riešenie školského areálu Trenčín-Zámostie - 1. etapa – SOŠ 

stavebná E. B. Trenčín (Študentský kampus)“, v obstarávacej cene 2 656 126,65 EUR; 

- dlhodobý hmotný majetok: navýšenie hodnoty majetku Trenčianskeho samosprávneho 

kraja, čo predstavuje cenu technického zhodnotenia majetku Trenčianskeho 

samosprávneho kraja v správe organizácie vykonané po zrealizovaní investičnej akcie,  

inv. č. 021-315 „Stavba: SPŠS E. Belluša – Trenčín – Úprava jestvujúceho systému MaR 

spotrieb energií“, v obstarávacej cene 7 790,16 EUR; 

 

do správy organizácie – Stredná priemyselná škola stavebná Emila Belluša, Staničná 4, 

Trenčín, IČO: 37922467 dňom podpisu Protokolu o odovzdaní a prevzatí majetku 

Trenčianskeho samosprávneho kraja do správy správcu“. 

 

K bodu 4  

Návrh na schválenie Dodatku č. 10 k Zriaďovacej listine Jazykovej školy, 1. mája 2, Trenčín, 

so sídlom 1. mája 2, 911 01 Trenčín  

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na schválenie Dodatku č. 10 k Zriaďovacej listine 

Jazykovej školy, 1. mája 2, Trenčín, so sídlom 1. mája 2, 911 01 Trenčín:  

- tento dodatok predkladáme na základe oprávnenia MŠVVaŠ SR pre túto jazykovú 
školu, ktorým môže jazyková škola vykonávať všetky druhy štátnych jazykových 

skúšok do konca roka 2022; 

- keďže táto činnosť jazykovej školy je vymedzená v jej zriaďovacej listine, vždy pri 
vydaní nového oprávnenia MŠVVaŠ SR sa upravuje dodatkom jej zriaďovacia listina.  
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Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„s účinnosťou od 01.04.2020 Dodatok č. 10 k Zriaďovacej listine Jazykovej školy, 1. mája 

2, Trenčín, so sídlom 1. mája 2, 911 01 Trenčín, číslo: T/2007/03886-54 zo dňa 22.08.2007, 

IČO: 34074953.“  

 

K bodu 5 

Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu „Inšpirovaní Európou“ v rámci 

programu Erasmus+ realizovanému Gymnáziom, Komenského 2/1074, Partizánske  

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 

„Inšpirovaní Európou“ v rámci programu Erasmus+ realizovanom Gymnáziom, Komenského 

2/1074, Partizánske:  

- Gymnázium v Partizánskom sa zapojilo do projektu v rámci programu Erasmus+; 

- keďže je to rozpočtová organizácia, nemá dostatok vlastných finančných prostriedkov 

na záverečnú platbu, v týchto situáciách rozpočtové organizácie žiadajú zriaďovateľa 

o poskytnutie finančných prostriedkov na predfinancovanie záverečnej platby – 

v tomto prípade sa jedná o čiastku 1 700 EUR; 

- po zúčtovaní projektu organizácia predmetnú čiastku poukáže späť Trenčianskemu 
samosprávnemu kraju.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„a) poskytnutie finančných prostriedkov Gymnáziu, Komenského 2/1074, Partizánske, so 

sídlom Komenského 2/1074, 958 01 Partizánske na úhradu záverečnej platby projektu 

„Inšpirovaní Európou“ v rámci programu Erasmus+ vo výške 1 700,00 EUR,  

 

 b) poukázanie poskytnutých finančných prostriedkov Trenčianskemu samosprávnemu kraju 

vo výške 1 700,00 EUR Gymnáziom, Komenského 2/1074, Partizánske, so sídlom 

Komenského 2/1074, 958 01 Partizánske do 15 pracovných dní od prijatia záverečnej platby 

z Národnej agentúry programu Erasmus+ pre vzdelávanie a odbornú prípravu. V prípade, že 

organizácia prekročí výdavky na projekt alebo jej záverečná platba nebude zrefundovaná 

v plnej výške z dôvodu neoprávnenosti výdavkov, znáša tieto výdavky Gymnázium, 

Komenského 2/1074, Partizánske, so sídlom Komenského 2/1074, 958 01 Partizánske z iných 

zdrojov a finančné prostriedky poskytnuté Trenčianskym samosprávnym krajom poukáže 

v plnej výške.“ 

 

K bodu 6 

Návrh na zaradenie školského zariadenia s názvom Školská jedáleň, Pod Sokolicami 14, 

Trenčín ako súčasť Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín do siete škôl 

a školských zariadení SR 

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na zaradenie školského zariadenia s názvom 

Školská jedáleň, Pod Sokolicami 14, Trenčín ako súčasť Strednej odbornej školy, Pod 

Sokolicami 14, Trenčín do siete škôl a školských zariadení SR:  



7 

 

- zistili sme, že táto škola historicky, ešte z čias MH SR, prevádzkuje stravovacie 

zariadenie na báze podnikateľskej činnosti, samozrejme umožňuje stravovanie aj 

žiakom a zamestnancom školy;  

- prevažnú väčšinu z počtu 160-180 stravníkov tvoria iní stravníci, v rámci tohto počtu 

je približne 30-40 zamestnancov a v aktuálnej dobe 6 žiakov;  

- povinnosťou samosprávneho kraja podľa zákona o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve je zabezpečiť podmienky na stravovanie detí a žiakov v školách 

a školských zariadeniach; 

- v tomto prípade sú síce vytvorené podmienky na stravovanie, ale keďže je to 
podnikateľská činnosť, žiak platí plnú hodnotu jedla – 3 eurá, v klasickom zariadení 

školského stravovania žiak, resp. zákonný zástupca žiaka uhrádza výšku 

potravinového limitu, čo je približne polovica z tejto čiastky;  

- preto pristupujeme k zaradeniu tejto jedálne do siete klasických školských jedální, 
ktorá bude naďalej stravovať žiakov a zamestnancov školy a môže mať naďalej aj 

podnikateľskú činnosť, sú tam vytvorené priestory, je tam zariadenie, jedná sa len 

o zaradenie tejto jedálne do siete škôl, aby rodičia nemuseli platiť zbytočne veľkú 

čiastku na stravovanie, riešili sme to na základe podnetu jedného rodiča; 

- jedáleň navrhujeme zaradiť do siete od 01.01.2021, aby sme to mohli zapracovať aj do 

rozpočtu, napr. na rok 2020 dávame na školské stravovacie zariadenia viac ako 1 800 

tis. eur (to je čiastka, keď samosprávny kraj financuje režijné náklady), keď ešte 

pribudne na tých 6 žiakov čiastka cca 2 700 eur, a ak sa zvýši počet stravníkov na             

30-40, pôjde o čiastku cca 23 000 eur, to neohrozí rozpočet samosprávneho kraja 

a budeme mať zabezpečený systém stravovania na tejto škole.       

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„návrh na zaradenie školského zariadenia s názvom Školská jedáleň, Pod Sokolicami 14, 

Trenčín ako súčasť Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín do siete škôl 

a školských zariadení SR s účinnosťou od 01.01.2021“.  

 
K bodu 7 

Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti TSK  

 

Ing. Daniela Hilčíková – vo všetkých prípadoch sa jedná o to, že končí funkčné obdobie 

príslušnej rady školy, ide o tých istých delegovaných zástupcov ako boli pôvodne delegovaní, 

jedinou zmenou je SOŠ Handlová, kde zástupcom firmy v príslušnej rade školy bude                 

Marián Lovás.  

 

a) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Jazykovej škole, 1. mája 2, 

Trenčín, so sídlom 1. mája 2, 911 01 Trenčín  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  

 

„s účinnosťou od 07.04.2020  Bc. Eduarda Fila, doc. Ing. Jozefa Habánika, PhD.,                 

Ing. Juraja Maláňa, MVDr. Stanislava Svatika, Ing. Máriu Hajšovú, PhD., Ing. Zuzanu 
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Máčekovú do Rady školy pri Jazykovej škole, 1. mája 2, Trenčín, so sídlom 1. mája 2, 911 

01 Trenčín“.  

 

b) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole, 

Lipová 8, Handlová, so sídlom Lipová 8, 972 51 Handlová  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  

 

„dňom 24.03.2020 RNDr. Vieru Beňovú, Ing. Miroslava Žiaka,                                               

JUDr. Ing. Jozefa Stopku, PhD. a Mariána Lovása do Rady školy pri Strednej odbornej 

škole, Lipová 8, Handlová, so sídlom Lipová 8, 972 51 Handlová“.  

 

c) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej priemyselnej škole, 

Obrancov mieru 343/1, Dubnica nad Váhom, so sídlom Obrancov mieru 343/1, 018 41 

Dubnica nad Váhom  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  

 

„dňom 24.03.2020 Mgr. Evu Bočincovú, Ing. Juraja Horta, Ing. Pavla Bagina                 

a Ing. Petra Baču do Rady školy pri Strednej priemyselnej škole, Obrancov mieru 343/1, 

Dubnica nad Váhom, so sídlom Obrancov mieru 343/1, 018 41 Dubnica nad Váhom“.  

 

d) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole, 

Športová 675, Stará Turá, so sídlom Športová 675, 916 01 Stará Turá  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  

 

„s účinnosťou od 22.04.2020 doc. MUDr. Jána Bielika, CSc., Ing. Annu Halinárovú, 

JUDr. Vladimíra Fraňa, LL.M. a Ľubomíra Mertela do Rady školy pri Strednej odbornej 

škole, Športová 675, Stará Turá, so sídlom Športová 675, 916 01 Stará Turá“.  

 

K bodu 8  

Zmena Uznesenia číslo 296/2019 zo zasadnutia Zastupiteľstva TSK zo dňa 6. mája 2019 – 

Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci IROP 

2014-2020 s názvom „Obslúžime aj anglického kráľa – škola, ktorá teóriu s praxou spája“ 

(SOŠ OaS Trenčín)  

 

Ing. Peter Biel – predniesol zmenu uznesenia číslo 296/2019 zo zasadnutia Zastupiteľstva 

TSK zo dňa 6. mája 2019 – Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Obslúžime aj anglického kráľa – 

škola, ktorá teóriu s praxou spája“ (SOŠ OaS Trenčín):  

- projekt už bol predložený, mení sa len výška spolufinancovania, nakoľko pôvodná 
výška spolufinancovania bola stanovená v zmysle vypracovanej dokumentácie 

stavebného zámeru verejnej práce; 
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- na základe projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie v podrobnostiach 

realizačného projektu boli presne vyčíslené celkové náklady projektu vo výške 

3 642 827,80 EUR; 

- z tohto dôvodu je potrebné navýšiť pôvodnú sumu na spolufinancovanie projektu na 

sumu 182 141,39 EUR.  

 

Ing. Pavol Bagin – projekt na SPŠ Dubnica nad Váhom sa ťahá už niekoľko rokov, údajne sú 

nejaké problémy s verejným obstarávaním, takže technológie a stroje sú zatiaľ uložené na 

chodbách, v prípade odbornej školy je dôležitá aj prax a výučba na nových strojoch a tieto 

zatiaľ nemá kto osadiť. 

Ing. Peter Biel – budem informovať Ing. Lamačkovú.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja:   

 

„A.  

Z m e n i  ť  

Uznesenie číslo 296/2019 zo zasadnutia Zastupiteľstva TSK zo dňa 6. mája 2019 v bode c) 

nasledovne:  

 

s c h v a ľ u j e  
c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. maximálne do výšky 182 141,39 EUR.“   

 

K bodu 9  

Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho samosprávneho 

kraja za II. polrok 2019  

 

Ing. Richard Horváth – predniesol Správu o kontrole vybavovania sťažností a petícií na 

Úrade Trenčianskeho samosprávneho kraja za II. polrok 2019:  

- správa je predložená v zmysle platnej legislatívy aj vnútorných predpisov 
samosprávneho kraja; pred spracovaním správy bola uskutočnená a realizovaná 

kontrola na podateľni Úradu Trenčianskeho samosprávneho kraja, kontrola skončila 

bez zistení, tzn. nebolo treba prijímať žiadne opatrenia;  

- v sledovanom období druhého polroka 2019 bolo na Trenčiansky samosprávny kraj 
prijatých 6 sťažností – 4 sťažnosti nepatrili Trenčianskemu samosprávnemu kraju, boli 

postúpené kompetentným orgánom na vybavenie, 2 sťažnosti boli odložené z titulu 

nenaplnenia zákona o sťažnostiach; oproti prvému polroku 2019 bolo prijatých o 10 

sťažností menej; 

- v sledovanom období druhého polroka 2019 boli na Trenčiansky samosprávny kraj 
prijaté 2 petície, obidve petície spĺňali náležitosti zákona a boli vyhodnotené ako 

opodstatnené; v prvom polroku 2019 boli prijaté tiež 2 petície; v roku 2019 boli na 

Trenčiansky samosprávny kraj prijaté teda celkovo 4 petície, čo je o 4 menej ako 

v predchádzajúcom roku 2018.      
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Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

vziať na vedomie:  

 

„Správu o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho samosprávneho 

kraja za II. polrok 2019“.   

 

K bodu 10 

Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja za rok 2019/príloha č. 1 

 

Ing. Richard Horváth – predniesol Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru 

hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2019/príloha č. 1: 

- správa je rovnako spracovaná v zmysle platnej legislatívy a uznesenia zastupiteľstva, 
ktoré určuje hlavnému kontrolórovi predložiť raz ročne túto správu; 

- nosnou oblasťou správy je vyhodnotenie plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného 

kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja – podľa schváleného plánu kontrolnej 

činnosti na rok 2019 mal Útvar hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho 

kraja vykonať v roku 2019 celkom 69 kontrolných akcií, pričom dosiahnutá 

skutočnosť predstavuje 78 vykonaných kontrol, t.j. plnenie na 113,04%; z toho bolo 

plánovaných 29 komplexných kontrol, pričom vykonaných bolo všetkých 29; ďalej 

bolo plánovaných 29 kontrol prijatých opatrení na odstránenie nedostatkov, 

vykonaných bolo 30 kontrol; z plánovaných 11 tematických kontrol bolo vykonaných 

19 tematických kontrol (polovica z týchto tematických kontrol bola na Správe ciest 

Trenčianskeho samosprávneho kraja);  

- kontroly boli vykonané v súlade s prijatým uznesením Zastupiteľstva Trenčianskeho 
samosprávneho kraja a podnetmi prijatými na Útvar hlavného kontrolóra;   

- počet kontrolných zistení v roku 2019 bolo 397, v porovnaní s predchádzajúcim 
rokom 2018 došlo k nárastu o 87 kontrolných zistení, najviac porušení bolo zistených 

pri komplexných kontrolách vykonaných na Strednej športovej škole Trenčín (34 

kontrolných zistení) a v Gymnáziu Myjava (30 kontrolných zistení); 

- aj v tomto sledovanom období boli dve organizácie, kde bola vykonaná komplexná 
kontrola a pri tejto neboli zistené žiadne nedostatky; 

- pri kontrolách plnenia opatrení prijatých na nápravu nedostatkov a na odstránenie 

príčin ich vzniku bolo v roku 2019 zistené, že všetky prijaté opatrenia na odstránenie 

nedostatkov boli splnené, až na jedno, ktoré bolo síce zo strany organizácie splnené 

z titulu vlastných kompetencií, ale jeho celkové splnenie bolo podmienené 

spoluprácou s Úradom Trenčianskeho samosprávneho kraja a orgánmi činnými 

v trestnom konaní (Gymnázium V. B. Nedožerského Prievidza – rekonštrukcia 

kotolne); 

- ďalšou agendou, ktorú Útvar hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja 
spracováva, je agenda protispoločenskej činnosti v zmysle zákona č. 54/2019 Z.z. – 

v rámci nej prišiel v roku 2019 hlavnému kontrolórovi iba jeden podnet, ktorý 

nespĺňal znaky zákona, nebol evidovaný ako podnet, bol riešený inou formou 

kontroly; 

- musím konštatovať, že ani v roku 2019, napriek mojej snahe obnoviť pracovnú 
spoluprácu v oblasti školení a výmeny skúseností z kontrolnej činnosti s NKÚ sa 

nepodarilo nadviazať na spoluprácu z predchádzajúcich rokov;  

- aj počas roka 2019 som sa pravidelne zúčastňoval na všetkých zasadnutiach 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja, pravidelne som sa zúčastňoval na 
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všetkých zasadnutiach komisií pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja 

s výnimkou novembrovej finančnej komisie; 

- hlavný kontrolór spolupracuje aj s komisiou Zastupiteľstva Trenčianskeho 
samosprávneho kraja na ochranu verejného záujmu v pozícii gestora tejto komisie; 

- hlavný kontrolór aj so svojimi pracovníkmi pravidelne uskutočňuje prevenčnú činnosť 

už tradične formou „Metodických dní“, cieľom stretnutí boli vždy konzultácie 

v odborno-organizačnej oblasti hospodárenia s finančnými prostriedkami 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, v sledovanom období sa táto forma prevencie 

uskutočnila v prvom polroku 2019 a veľmi ma teší, že účasť na tomto stretnutí bola 

znovu viac ako 150 účastníkov; 

- táto správa, ktorú predkladám, je moja posledná, nakoľko ďalšiu už bude predkladať 
nový hlavný kontrolór, takže sa Vám chcem veľmi pekne poďakovať za korektnú 

spoluprácu.  

 

RNDr. Viera Beňová – všimla som si v správe, že pochybenia pri verejnom obstarávaní 

medziročne vzrástli z 5 na 30, čo ma prekvapilo.  

Ing. Richard Horváth – najviac zistení v oblasti verejného obstarávania bolo v potravinách, 

jedným z nedostatkov bolo to, že dodávateľ nedodal vysúťaženú sumu alebo druhou oblasťou 

nedostatkov bolo, že všetky organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho 

samosprávneho kraja sú povinné dávať na oddelenie pre verejné obstarávanie správu 

o činnosti a toto pár našich organizácií zanedbalo.    

Ing. Pavol Bagin – oceňujem prácu hlavného kontrolóra, ešte keď som bol na pozícii 

riaditeľa školy som s ním zažil množstvo tematických stretnutí, kde pôsobil profesionálne 

a svojím odborným prístupom pomohol predísť nesprávnym veciam alebo rozhodnutiam. 

K zákonu o verejnom obstarávaní musím zdôrazniť, že je naozaj zle nastavený a treba ho 

radikálne zmeniť. To, prečo som predčasne odišiel z funkcie riaditeľa školy, bolo práve 

verejné obstarávanie.  

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – chcem sa tiež poďakovať hlavnému kontrolóri za prácu 

a za všetko, čo urobil pre rozvoj Trenčianskeho samosprávneho kraja. My sme v meste urobili 

viac ako 460 investícií za môjho pôsobenia, priznám sa, že mne až tak veľmi zákon 

o verejnom obstarávaní nevadí, ja sám som si nastavil ešte prísnejšie kritériá ako sú v zákone, 

mne táto forma obstarávania vyhovuje, pretože aspoň z časti pomáha eliminovať 

a objektivizovať všetkých ľudí, ktorí vždy budú niečo spochybňovať; pokiaľ sa to 

neobstaráva cez externé firmy, je to čisté, priehľadné, neexistuje priestor na korupciu. 

Nechcem tým povedať, že zákon netreba zmeniť. 

Ing. Miloš Mičega – možno nie každý má problém pri verejnom obstarávaní, ale následná 

administratíva spojená s verejným obstarávaním je náročná. Na webovej stránke sídla mesta 

alebo obce sa musia zverejniť nad 1 000 EUR všetky zákazky, ale to isté sa nahadzuje každý 

kvartál na ÚVO. Alebo obec musí písomne požiadať poisťovne, že nemá dlhy, musí byť tiež 

napr. originál katastrálnej mapy, ale list vlastníctva už stačí len z portálu.  

     

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

vziať na vedomie:  

 

„Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja za rok 2019“. 
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K bodu 11 

Rôzne – Diskusia  

 

Tento bod programu otvoril Ing. Richard Takáč.  

 

Ing. Miloš Mičega – v akom stave je predaj budovy na Brnianskej ulici v Trenčíne?  

Mgr. Tomáš Baláž – prebehla obchodná verejná súťaž, napriek proklamovanému záujmu sa 

neprihlásil žiadny záujemca na odpredaj.  

Ing. Miloš Mičega – budovu teda bude mať stále v užívaní škola?  

Mgr. Tomáš Baláž – zatiaľ áno.  

Ing. Miloš Mičega – v tomto prípade buď požadujem, aby sa vyčlenili finančné prostriedky 

spojené so strážením, kúrením a bežnou údržbou tejto budovy alebo aby sa budova odňala 

škole zo správy.  

Ing. Daniela Hilčíková – škole budova nebola zatiaľ odňatá zo správy, stále za ňu platí.  

Mgr. Tomáš Baláž – vyhlásenie prebytočnosti majetku a odňatie zo správy sú dva rozdielne 

úkony, nie vždy sa schválený prebytočný majetok automaticky odníma škole zo správy. 

 

Ing. Miloš Mičega – ako je to s plavárňou?  

Mgr. Tomáš Baláž – nakoľko na SPŠ stavebnej Emila Belluša v Trenčíne prebehla 

investičná akcia, aj z hľadiska udržateľnosti projektu bude mať plaváreň v správe táto škola 

a do výpožičky to pôjde Strednej športovej škole v Trenčíne.  

 

Ing. Miloš Mičega – neviem, či ste už boli informovaní o zatečení strechy v telocvični SPŠ 

stavebnej Emila Belluša v Trenčíne.  

Ing. Daniela Hilčíková – zatiaľ neprišla táto informácia.  

Ing. Miloš Mičega – jedná sa o to, či reklamáciu môže uplatniť priamo pani riaditeľka školy. 

Reklamáciu nechceli uznať, nakoľko to nevzniklo na tej časti, ktorú robili, ale zatieklo to tam, 

kde dali panely, tzn. že pri manipulácii s panelmi mohlo dôjsť k poškodeniu, preto to zrejme 

nechceli uznať. Bude tam pravdepodobne potrebná súčinnosť, budem informovať pani 

riaditeľku.     

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – v nadväznosti na informácie o koronavíruse dávalo sa 

nejaké usmernenie pre naše stredné školy v súvislosti s ukončením jarných prázdnin v prípade 

návratu z lyžovačiek z Talianska?  

Ing. Daniela Hilčíková – v piatok sme poslali usmernenie na stredné školy v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja, odvolávajúc sa na usmernenie hlavného 

hygienika a na zasadnutie bezpečnostnej rady SR s linkom, kde sú všetky pokyny. Tento 

týždeň na webovej stránke MŠVVaŠ SR bolo zverejnené usmernenie k šíreniu koronavírusu, 

ale všetko je to v rovine odporúčania; pokiaľ nie je vyhlásená epidémia, zákazy nemôžeme 

dávať. V maximálnej miere treba tieto odporúčania rešpektovať a robiť opatrenia.    

 

Ing. Juraj Maláň – pred pár týždňami sa konal workshop k Plánu dopravnej obslužnosti. 

Dokument sa tvorí, očakával som aspoň zmienku na dnešnej komisii, že niečo také sa 

pripravuje, nakoľko nie každý poslanec je členom komisie dopravy, kde sa o tom diskutovalo, 

tak aby sme aj my ostatní mali aspoň nejaké informácie.  

Ing. Richard Takáč – asi preto sa robilo takéto spoločné stretnutie a nešlo to do ostatných 

komisií, aby poslanci mali možnosť sa s materiálom oboznámiť. 

Ing. Marek Briestenský – spracovatelia materiál odprezentovali, boli dané nejaké 

pripomienky, následne to išlo do komisie dopravy, do ostatných komisií to nebolo navrhnuté.  

Ing. Juraj Maláň – bude to schvaľované na najbližšom zastupiteľstve?  
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Ing. Richard Takáč – áno, je to v programe.    

Ing. Marek Briestenský – materiál pôjde do knižnice poslancov, bude priamo 

odprezentovaný na zasadnutí zastupiteľstva.   

 

K bodu 12 

Návrh na uznesenie  

 

Členovia komisie prijali k predloženým materiálom uznesenie, ktoré tvorí prílohu tejto 

zápisnice.  

 

K bodu 13  

Záver  

 

Ing. Richard Takáč ukončil program XV. zasadnutia komisie poďakovaním prítomným za 

účasť.  

 

 

V Trenčíne, 04.03.2020 

Zapísal: Ing. Tomáš Tadlánek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                 Ing. Richard Takáč  

        predseda  

                  Komisie školstva, kultúry, mládeže a športu pri Z TSK 

 

 

 

 

Príloha: Uznesenie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


